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Voorzitter

Het bestuur is het afgelopen seizoen 7 keer bij elkaar gekomen. Tijdens deze 
vergaderingen zijn vooral de lopende zaken ter sprake gekomen en wat 
minder  beleidszaken omdat veel beleid inmiddels is gemaakt en het bestuur 
nieuw beleid graag aan het nieuwe bestuur over laat. Uiteraard zijn er een 
aantal zaken besproken die op de langere termijn zijn vruchten af zal gaan 
werpen en die zijn besproken met de toekomstige bestuursleden.

Het bestuur heeft het afgelopen seizoen toch ervaren als een 
overgangsseizoen. Ondergetekende, de voorzitter, Michiel Janssen, PR 
commissaris en Kitty Janssen, penningmeester, treden na dit seizoen uit het 
bestuur. Ariën Pons en Remy Held blijven aan. De functie van secretaris en 
facilitaire dienst zijn dit seizoen niet ingevuld waardoor de belasting bij het 
zittende bestuur groter was. Duidelijk is dat hierdoor niet alles zijn aandacht 
heeft kunnen krijgen als dat wij wenselijk achten.

Terug kijkend op mijn bestuursperiode, ben ik niet ontevreden over positie 
waarin de club zich op dit moment bevindt. De doelstellingen, die wij ons 6 
jaar geleden hebben gesteld, zijn allemaal gehaald.  De organisatie staat, de 
T.C. is heel goed bezig en succes in de toekomst kan niet uitblijven. Het 
clubhuis is vernieuwd, zowel interieur als ook het terras. De PVV loopt 
probleemloos en groeit. De communicatie met de leden vindt plaats middels  
de web site en het contact met sponsoren is constant. Financieel zijn we 
gezond.

Het afgelopen seizoen is er een intensief contact geweest met de gemeente 
om te bekijken of we van een voetbalveld een hockey veld kunnen maken 
zodat onze capaciteit uitgebreid kon worden. Het bestuur heeft helaas 
moeten besluiten niet in te moeten gaan op de mogelijkheden die de 
gemeente ons geboden heeft. De kosten, per jaar, zijn te hoog evenals de 
investering die wij als club hadden moeten doen.

Neemt niet weg dat er punten zijn waarover ik me zorgen maak en waaraan 
het nieuwe bestuur veel aandacht aan moet geven. Op de eerste plaats is dat 
de bereidheid van de leden vrijwillig zich in te zetten voor de club. Zonder 
vrijwilligers hebben we geen bestaansrecht. De kosten nemen alleen maar 
toe en het aanstellen van professionele ondersteuning, dat gepaard gaat met 
nog hogere kosten, kan niet uitblijven. De eisen, die aan een hockeyclub 
gesteld worden, nemen alleen maar toe, zowel wat betreft de accommodatie 



als ook het aanbod van de bar, begeleiding van teams, training van teams en 
communicatie. Alles hangt samen met de inzet van vrijwilligers. De afgelopen 
jaren hebben we geautomatiseerd, dat al voor veel tijdsbesparing zorgt, 
maar uiteindelijk blijven we afhankelijk van de menselijke inzet.

Een ander aspect wat mij zorgen baart en dat ik niet heb op kunnen lossen, 
is het feit dat er nog steeds “leden” zijn die het niet zo serieus nemen met de 
bezittingen van de club. Op zondag zien het clubhuis en kleedkamers er vaak 
niet uit en vragen de schoonmakers zich af voor wie ze eigenlijk 
schoonmaken. Ik hoop niet dat we thuis zo omgaan met de spullen als op de 
club.

 Ook moeten we constateren dat de omzet van de bar dramatisch terugloopt 
evenals de marge. De club ontkomt er niet aan alles nog beter te gaan 
registreren, controleren en af te sluiten. Er verdwijnt te veel tussen wal en 
schip. Dit kan niet onze bedoeling zijn.

Het afsluiten, d.m.v. een rolluik, van de bar en de keuken is een optie die al 
bekeken is. Het is echter zonde van het geld als onze contributie aan dit 
soort dingen uitgegeven dient te worden.

Met veel plezier heb ik de afgelopen 6 jaar leiding mogen geven aan het 
bestuur. Op deze plaats wil ik alle bestuursleden, die samen met mij de 
afgelopen jaren zich ingezet hebben voor de club, complimenteren en 
bedanken. Als eenheid hebben we over vele zaken gediscussieerd en hebben 
veel kunnen bewerkstelligen. Ook de leden van M.H.C.Vianen wil ik bedanken 
voor het in ons gestelde vertrouwen. We hebben het graag gedaan.

M.H.C. Vianen is een club van jou, voor jou en door jou. Inmiddels heb ik wel 
het gevoel dat het “onze club” is. Laten we dat vooral vasthouden en het 
nieuwe bestuur steunen in alle nieuwe wegen die zij gaat inslaan.

Bedankt!

Dominic Leijten,

Scheidend voorzitter


